
Protokoll styrelsemöte 2022-10-06 
 
Närvarande: Kent Molin, Kåke Bäckmark, Bernt Johansson, Allan Halvarsson, Mattias 
Möllervärn, Carin Skoog. 
 
 

1. Mötet öppnades. 
 

2. Till justeringsman valdes Bernt. 
 

3. Föregående protokoll godkändes. 
 

4. Ekonomin: just nu är ekonomin god men vi har ökande elkostnader, inget ska stå på 
och dra el i onödan. Lånet för omgörning av bädden är slutbetalt. 
 

5.  Mötet beslutade att vi ska köpa en reservpump så vi inte blir strandsatta om något 
skulle hända. Avloppet har fungerat väl. 
 

6. Vattenverket har också fungerat, pH-värdet ligger på 7,5. 
 

7. Under arbetsdagen har vi de vanliga jobben att se fram emot. Bernt fixar kaffe. Kåke 
har beställt mackor. 
 

8. Vi har ett rörligt elavtal. 
 

9. Mattias är på väg härifrån och framöver kommer vi att få se nya medlemmar. 
 

10. Annika Söderholm från kommunen kommer att besöka oss 21/10 kl 13:00 (första 
besöket sedan invigningen). 
 

11. Vår revisor Anki har talat med Bernt om att vårt byte till samfällighetsförening kan 
medföra att vi blir skyldiga att redovisa moms. Vi har därmed inte så bråttom att byta 
föreningsform, om det ens är en bra idé. 
 

12. Nästa möte (om inget oförutsett inträffar) blir i februari inför årsmötet. 
 

13. Mötet avslutades. 
 
 
 
Skrivet av Carin Skoog 
 
 
Justeras Bernt Johansson………………………………………………………………………… 


